

Statement: IFA Certificate for CCPA (Skills for payments and tax agents)

英国财务会计师公会 (IFA) 创立于 1916 年, 是受到国际认可的专业会计师会员资格机构, 也是国际会计师联合会 (IFAC) 的全会员资格成员, 后者制定并监管全球会计准则。

IFA 是公共会计师协会 (IPA) 集团的一部分, 公共会计师协会集团是世界上最大的代表中小企业的会计师协会集团, 在 80 多个国家拥有超过 37000 名会员和学生。

集团在亚洲、欧洲、非洲等多个国家均设有代表处/办公室。

我们的会员就职于中小微企业 (SMEs or SMPs) 或为中小微企业 (SMEs or SMPs) 客户提供咨询服务。

Established in 1916, the Institute of Financial Accountants (IFA) is an internationally recognised professional accountancy membership body and a full member of the International Federation of Accountants (IFAC), the global accounting standard-setter and regulator.

The IFA is part of the Institute of Public Accountants (IPA) Group, the world's largest SME-focused accountancy group, with over 37,000 members and students in over 80 countries. Internationally, the Group has representation/offices in Asia, Europe, and Africa.

Our members work within micro and small to medium-sized enterprises (SMEs) or in micro and small to medium-sized accounting practices (SMPs) advising micro and SME clients.

为了让相关方正确了解薪税师能力水平评价证书 (以下简称薪税师) 项目, 英国财务会计师公会 (Institute of Financial Accountants, IFA) 就相关情况作如下说明。

To help related parties understand Certificate of Competences in Public Accounting for Global Accountants/Tax Agents/Finance Officers (hereinafter referred to as CCPA) (Skills for payments and tax agents) endorsed programme properly, the IFA (Institute of Financial Accountants) hereby makes the following official statement.

英国财务会计师公会 (IFA) 与上海财才网信息科技有限公司 (ATHE 中国中心) (简称“财才网”) 签署薪税师项目合作协议, IFA 认可财才网独立运营的薪税师项目, 认可其培训课程项目符合其薪税师能力水平评价项目要求且符合 IFA 背书标准。IFA 同意为完成薪税师培训课程学

习并通过考试的学员颁发相应等级薪税师能力水平评价证书，证明其达到相应等级薪税师能力水平标准。该证书非职业资格证书或 IFA 会籍资格证书。

IFA and Shanghai Finance & Talent Information Technology Co, Ltd (ATHE China Centre) (“Chinarencai.Net”) have signed an agreement on the cooperation of the CCPA (Skills for payments and tax agents) endorsed programme. IFA recognizes Chinarencai.Net’s independent operation of CCPA (Skills for payments and tax agents) programme and its criteria of competence described in the curriculum is in compliance with the programme description and meets IFA’s criteria for endorsement. IFA agrees to issue certificates of relevant competences to learners that have successfully completed the CCPA (Skills for payments and tax agents) endorsed programme. This certificate is neither a certificate of occupation qualification nor a certificate of IFA membership.

英国财务会计师公会保留一切有关 IFA 会籍资格以及对非会籍资格项目背书的解释权。

The IFA reserves all rights to interpret IFA membership and non-membership endorsed programme.

英国财务会计师公会保留采取适当行动/措施的权利，以保护其及集团的品牌、价值和诚信度。

The IFA reserves the right to take appropriate action/measures in order to protect the brand, values and integrity of the IFA and of the Group.

如果需要进一步了解相关信息或者有任何关于此说明的咨询，请联系：

For further information related to the IFA’s endorsement of the CCPA programme, please contact:

英国财务会计师公会总部 IFA Headquarters

电话 Tel: +44 (0)203567 5999

邮件 Email: mail@ifa.org.uk